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10. sjednica Izvršnog odbora 
  

ZZ  AA  PP  II  SS  NN  II  KK  
 
Sjednica je održana 18. listopada 2007. godine, na adresi Ribnjak 2 u Zagrebu s početkom 
rada u 18:30 sati.  
 
Prisutni članovi Izvršnog odbora: 

1. Ivica Urbanc,  dopredsjednik Saveza; 
2. Darko Duhović, član Izvršnog odbora Saveza (priključio se radu 19:30); 
3. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza; 
4. Nenad Lovrec, član Izvršnog odbora Saveza; 
5. Damir Miljković, član Izvršnog odbora Saveza, 
6. Tihomir Salopek, član Izvršnog odbora Saveza; 

 
odsutni: 

1. Karlo Gobec, predsjednik Saveza; 
2. Damir Jasprica, član Izvršnog odbora Saveza; 
3. Željko Oršolić, član Izvršnog odbora Saveza 

 
Ukupno 6 od 9 članova Izvršnog odbora prisutno je na sjednici, te se konstatira kvorum za 
rad. 
 
ostali prisutni: 

1. Alen Tadijanić – tajnik Saveza  (napustio sjednicu u 19:50); 
2. Nikola Tot – HPD „Japetić“ Samobor (napustio sjednicu u 19:30); 
3. Franjo Budi – OK „Japetić“ Samobor; 
4. Edi Ocvirk (napustio sjednicu u 19:50); 
5. Zdenko Horjan (priključio se radu 20:00); 
6. Lino Legac; 
7. Tomislav Varnica (priključio se radu 20:50); 

 
Predložen je slijedeći dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda, 
2. Usvajanje Zapisnika sa 9. sjednice IO od 24. rujna 2007. godine, 
3. 6. Otvoreno prvenstvo Samobora 
4. Razrješenje tajnika Saveza i određivanje osobe koja će voditi tajnički posao do prve 

sjednice novog Izvršnog odbora, 
5. Imenovanje povjerenika za preciznu orijentaciju, 
6. Kvartalno financijsko izvješće o poslovanju Saveza, 
7. Registracija natjecatelja i vođenje rezultata Kupova, 
8. Priprema Izborne skupštine 

• definiranje datuma i lokacije održavanja skupštine, 
• smjernice za izbornu proceduru – raspisivanje izbora, 
• pravo glasa i rad verifikacijske komisije, 
• Poslovnik za rad Izborne skupštine, 
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9. Organizacija Dana orijentacijskog športa 
• definiranje datuma i lokacije, 
• organizacija proglašenja Kupova Hrvatske, 
• proglašenje najuspješnijih kadeta i juniora za 2007. sezonu, 
• proglašenje najbolje organiziranih natjecanja u sezoni 2007, 
• dodjela godišnje nagrade za razvoj orijentacijskog športa, 
• izrada „SPORTSKOG GODIŠNJKA SAVEZA“ – formiranje uredništva. 

10. Razno 
 
U uvodnoj riječi predsjedavajući Ivica Urbanc je naveo da je predsjednik Saveza spriječen da 
prisustvuje i vodi ovaj sastanak, te da je dao ovlast dopredsjedniku Saveza da vodi               
10. sjednicu Izvršnog odbora. 
 
Do ovoga sastanka Izvršnog odbora, nije bio slučaj da su na njega dolazile osobe kojima nije 
upućen službeni poziv. Izvršni odbor  javno djeluje, ali isto tako ubuduće se očekuje da osobe 
koje žele prisustvovati na sjednicama da se trebaju najaviti sazivatelju i obavijestiti  ga o svojoj 
namjeri. Pritom se treba voditi računa da osobe koje su nazočne na sastanku Izvršnog odbora 
trebaju biti primjereno obučene i kulturno se ponašati.  
 
1. Usvajanje dnevnog reda 

Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 

2. Usvajanje Zapisnika sa 8. sjednice IO od 23. lipnja 2007. godine 

Zapisnik sa 9. sjednice sa svim zaključcima usvaja se jednoglasno. 
 

3. 6. Otvoreno prvenstvo Samobora 
 

Povjerenik za natjecanja iznio je stav, po kome utrka sa šestog izdanja otvorenog prvenstva 
Samobora se ne bi treba bodovati za Kup Hrvatske zbog niza tehničkih propusta koji su 
utjecali na regularnost natjecanja. 
 
U prilog svom traženju iznosi najvažniju činjenicu da SPORTident sistem nije pružio svim 
natjecateljima iste uvjete na stazi – zbog problema u radu sistema moguće su razne 
špekulacije i tumačenja koja se ne smiju dopustiti.  
 
Dopredsjednik Saveza se zalaže da ovaj slučaj ima edukativnu poruku svim organizatorima, 
te da nam pruži mogućnost razgovora o takvom tipu problema koji je za  Savez nepoznanica 
i nije obrađen na zadovoljavajući način u Pravilniku za natjecanja. U potpunosti se slaže sa 
stavom povjerenika. 
 
Nikola Tot – glavni organizator natjecanja je svjestan da je problema u organizaciji bilo, ali u 
konačnici rezultati su po njemu regularni jer su oni imali pričuvno mjerenje vremena, te su 
informacije o problemu sa sustavom za perforiranje dali na vrijeme svim natjecateljima. Ističe 
osobni dojam da su neki natjecatelji iskazali zadovoljstvo što su imali priliku perforirati klasičnim 
načinom.  
 
Franjo Budi smatra da je utrka regularna, te da je ove sezone bilo i lošije organiziranih 
natjecanja. 
 
Damir Gobec iznosi niz uočenih nepravilnosti, ali isto tako ističe stav većine članova OK 
„Vihor“ da se natjecanje ne treba poništiti za Kup Hrvatske, te da odluka ne smije ići na štetu 
pojedinačnih rezultata natjecanja. 
 
Nakon diskusije prišlo se glasanju o statusu utrke. 
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Prijedlog povjerenika dobio je dva glasa ZA, protiv nije bilo, dok su tri glasa bila suzdržana.  
 
Konstatirano je da prijedlog Povjerenika za natjecanje nije dobio potrebnu većinu, te će se 
ostvareni rezultati uvrstiti u rezultate Kupa Hrvatske – pojedinačno i klupski.  
 
Zaključak: 
Organizator natjecanja treba dostaviti Izvršnom odboru Izvješće o natjecanju u kome se 
treba nalaziti i izvješće kontrolora. 
  
4. Razrješenje tajnika Saveza i određivanje osobe koja će voditi tajnički posao do prve 

sjednice novog Izvršnog odbora 
 
Dopredsjednik Saveza je još na prošlom Izvršnom odboru zatražio preispitivanje rada i  smjenu 
tajnika Saveza, te je za ovaj sastanak dostavio pismeni zahtjev za razrješenje tajnika. 
 
Traži razrješenje Alena Tadijanića sa dužnosti tajnika HOS-a, te predlaže da se do novog 
saziva Izvršnog odbora odredi osoba koja će obavljati tu dužnost, jer tajnik ne pokazuje 
interes za cjelokupnu tajničku djelatnost.  
 
Alen Tadijanić je izjavio da je poslao e-mail članovima Izvršnog odbora svoje obraćanje, 
istaknuo je da dopredsjednik Saveza blokira njegov rad, te nameće svoja rješenja i stavove. 
Dostavio je pismenu ostavku na mjesto tajnika. 
 
Prišlo se glasanju o povjerenju tajniku. 
 
Tajnik Saveza Alen Tadijanić sa ŠEST glasova ZA je jednoglasno razriješen dužnosti.  
 
Zaključak: 
Tajnički poslovi će se do novog saziva Izvršnog odbora obavljati na način kako se je to radilo 
do sada. 
 
5. Imenovanje povjerenika za preciznu orijentaciju 
 
Izvršni odbor jednoglasno imenuje Zdenka Horjan povjerenikom za preciznu orijentaciju u 
HOS-u.  
 
Povjerenik za preciznu orijentaciju će djelovati unutar povjerenstva za natjecanja, te je 
djelokrug njegovih aktivnosti:  

• pripreme i organizacije natjecanja u preciznoj orijentaciji; 
• kontrole natjecanja u preciznoj orijentaciji; 
• promocije i unapređenju precizne orijentacije kao grane športa. 

 
 
6. Kvartalno financijsko izvješće o poslovanju Saveza 
 
Prezentirano je kvartalno financijsko izvješće, te su sljedeći klubovi uplatili članarinu za       
2007. godinu: OK „Bjelovar“ Bjelovar, OK „Kapela“ Zagreb, POK „Maksimir“ Zagreb,                
OK „Međimurje“ Selnica, OK „Lokve“ Lokve, OK „Vihor“ Zagreb i OK „Ris“ Delnice. 
 
Zaključak: 
Klubovi koji ne podmire obaveze prema Savezu najkasnije 8 dana prije održavanja Izborne 
skupštine neće moći sudjelovati u radu iste, te neće imati ekipne i pojedinačne plasmane u 
rezultatima Kupova Hrvatske.   
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7. Registracija natjecatelja i vođenje rezultata Kupova 
  
Ustrojen je registar natjecatelja za sezonu 2007, te je registrirano ukupno 331 natjecatelj iz 12 
klubova. 
 
Registraciju nisu izvršili samo članovi POK „Sljeme“ iz Zagreba, premda su bili obaviješteni 
putem e-maila gospodin Ivan Hapać i Čedomil Gros.  
 
Zaključak: 
Donosi se odluka da svi klubovi trebaju uplatiti registraciju za natjecatelje koji su navedeni u 
registru. 
 
Registracija za 2007. godinu iznosi visinu jedne startnine: 

- juniori i mlađi 25,00 kuna, 
- seniori i stariji 35,00 kuna. 

 
Rok za uplatu članarine je 15. studeni 2007. godine. 
 
Rezultati kupova Hrvatske će se ispraviti i otkloniti će se matematička pogreška računanja 
zaostataka. 
 
8. Priprema Izborne skupštine 
 
Zaključak: 
Izborna skupština će se održati u Delnicama, 01.12.2007. godine sa početkom u 14:00 sati. 
 
Poslovnik za rad skupštine će pripremiti Darko Duhović. U prijedlogu poslovnika IO će izaći sa 
prijedlogom prema skupštini HOS-a po kojoj klubovi članovi ne mogu glasati ukoliko nije 
podmirena članarina za tekuću godinu.  
 
Izvršni odbor će na sljedećem sastanku raspisati izbore i predložiti kandidate za tijela 
upravljanja Saveza. 
 
Predsjednik saveza, dopredsjednik Saveza – materijalno financijsko poslovanje, Direktor 
reprezentacije, povjerenik za natjecanja trebaju sačiniti godišnja izvješća o radu koja trebaju 
dostaviti Izvršnom odboru. 
 
 
9. Organizacija Dana orijentacijskog športa 
 
Zaključak: 
Dan orijentacijskog športa će se održati u Delnicama, 01.12.2007. godine. 
 
Dopredsjednik Saveza se određuje za koordinatora aktivnosti. 
 
Izbornik juniorske reprezentacije treba za iduću sjednicu Izvršnog odbora dostaviti 
kandidature za odabir najuspješnijih kadeta i kadetkinja. 
 
Povjerenik natjecanja treba izraditi prijedlog za tri najuspješnija organizirana natjecanja i dati 
kratka obrazloženja. 
 
Povjerenik za preciznu orijentaciju treba dostaviti rezultate Kupa, te predložiti opseg i vrstu 
nagrađivanja natjecatelja.   
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10. Razno 
 
Članovi Izvršnog odbora su dobili saznanje da POK „Torpedo“ iz Rijeke uobičajeno ne plača 
cjelokupni iznos za startnine organizatorima natjecanja. Pritom se organizatora dovodi u 
neugodan položaj koji u konačnici ide na štetu njih samih. Iako se radi od odnosima klub-klub, 
Savez smatra da zbog učestalosti takvog ponašanja od strane „Torpeda“ to postaje savezni 
problem koji mora štititi interese članica. 
 
Zaključak: 
Traži se od članova Saveza kojima POK „Torpedo“ iz Rijeke duguje novac, da dostave 
Izvršnom odboru obavijesti, po kojima će Savez službeno kontaktirati predstavnike riječkog 
orijentacijskog kluba u svezi nepodmirivanja troškova startnine.   
 
Sjednica Izvršnog odbora HSOT-a završila je sa radom u 21:00 sati. 
 
U Zagrebu,  18.10.2007. godine. 
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predsjednik 
Karlo Gobec 

 


